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Raadsinformatiebrief 

 

 

Onderwerp 

Toekomstbestendig maken van de milieustraat 

 

Datum 

21 november 2023 

 

 

Toelichting 

De gemeenteraad heeft een concrete vraag neergelegd om verschillende scenario’s te 

onderzoeken ten verbetering van de milieustraat Laarbeek. In het bestuursakkoord 2022-

2026 staat de afspraak om een besluit te nemen over en krediet beschikbaar te stellen voor 

de noodzakelijke renovatie van de milieustraat. Hierbij wordt een aantal scenario’s van 

dienstverlening, bijbehorende kosten en eventuele samenwerking met omliggende 

gemeenten onderzocht. 

 

Het haalbaarheidsonderzoek is uitgevoerd voor Modulo milieustraten. Tijdens de thematische 

avond op 11 juli 2023 heeft de raad de wens uitgesproken om de zelfstandigheid van de 

milieustraat te behouden. Het scenario met een gezamenlijke milieustraat met een andere 

Blink-gemeente is daarom niet verder uitgewerkt. Regionale samenwerking ‘met name achter 

de schermen’ is wel van toepassing op de efficiëntere uitvoering door Blink. 

 

Scenario minimale upgrade is tijdens de thematische avond afgevallen, maar is op later 

verzoek toch wel nader uitgewerkt. Bij de minimale variant kan namelijk door het gebruik 

van bijvoorbeeld containerliften de toegankelijkheid wel iets worden vergroot. Dit is wellicht 

wat onderbelicht geweest tijdens de thematische avond.  

 

De volgende scenario’s zijn nader onderzocht en in een rapport opgenomen: 

1. Minimale investeringen in de huidige inrichting;  

2. Realiseren van een toekomstbestendige milieustraat op de huidige locatie;  

3. Realiseren van een toekomstbestendige milieustraat inclusief een innamestraat voor 

herbruikbare goederen op de huidige locatie.  

 

Raadsvoorstel 

Het college wil uw raad graag een goed en volledig voorstel voorleggen dat na een integrale 

aanpak is opgesteld. Door onder andere de ontwikkelingen binnen Blink, de benodigde 

ambtelijke capaciteit (die wordt ingevuld per 1 januari 2024) en de onvolledigheid van de 

informatie is dit momenteel niet haalbaar. Enkel het rapport van Modulo geeft nog niet het 

voor besluitvorming noodzakelijke totale integrale beeld. Het college heeft daarom besloten 

om het raadsvoorstel krediet beschikbaar stellen voor de renovatie van de milieustraat op 

een later moment aan de raad voor te leggen.  
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